
Ügyszám:

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Salföld Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  2008. november 24-én 16,00 
órakor megtartott testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld.

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő
Raffay Béla képviselő

Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria körjegyző

Az 1-2. napirendnél tanácskozási joggal jelen van:
Bárány Gyula igazgatási ügyintéző

Valamennyi napirendnél jelen van: 
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Lakosság részéről:
6 fő

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az ülés határozatképes, azt megnyitja. Az első két napirendet zárt ülés keretében tárgyalnák, 
továbbá szeretné levenni a napirendről a 8-9. napirendi pontot. 
Hozzászólás a napirenddel kapcsolatban?

Mátraházi Zsuzsanna
Annyit tenne hozzá, hogy ő az első napirendben érintett, ezért kéri a kizárását. A következő 
kérése,  hogy a kommunikációs szabályokat  próbálják betartani.  A meghívót  pénteken este 
találta  meg a levélszekrényben.  Hétfőre  négy tárgyalása  lett  volna.  Kéri,  hogy legalább a 
meghívót e-mailen keresztül küldjék. 

Simonné Vitányi Mónika
Az anyagot a testületi  ülés előtt  5 nappal kell kiküldeni.  Csütörtökön ez megtörtént.  Kéri, 
hogy Mátraházi Zsuzsanna a továbbiakban kapja meg e-mailen a meghívót. 
Szavazásra teszi fel a napirendet a módosításokkal együtt.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  a napirendet  a módosításokkal  együtt  elfogadja,  és 
meghozza alábbi határozatát: 



80/2008.(XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  2008. 
november  24-i  testületi  ülésének  napirendjét  az  alábbiak 
szerint határozza meg: 
 1.  BURSA HUNGARICA Felsőoktatási  Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszerhez beérkezett pályázatok elbírálása 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 
2. Falugondnoki állásra beérkezett pályázatok bontása 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3.  A  körjegyzőség  2008.  III.  negyedévi  gazdálkodásáról 
beszámoló
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
4. Az önkormányzat 2008. III. negyedévi gazdálkodásáról 
beszámoló
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
5. Az önkormányzat 2009. évi költségvetési koncepciója
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 
6. Likvid hitel meghosszabbítása 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
7. Társulási megállapodás módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
8. Felterjesztés a Magyar Köztársaság Kormányához
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
9. Karácsonyra készülődés 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
10. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Az 1-2. napirend zárt jegyzőkönyv anyagát képezi.

3. A körjegyzőség 2008. III. negyedévi gazdálkodásáról beszámoló
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Mielőtt  elkezdenék a napirend tárgyalását,  szeretné,  ha a jegyzőasszony a megjelent lakók 
számára egy kis tájékoztatót adna a falugondnoki pályázatbontások eredményéről. 

Dr. Verbovszki Valéria
A  kiírt  pályázatra  húsz  pályázat  érkezett.  A  testület  zárt  ülés  keretében  megtárgyalta, 
megvizsgálta a beérkezett pályázatokat, és 8 olyan pályázatot talált, ami megfelel a pályázati 
kiírásoknak,  ebből  egy  olyan  pályázatot,  ami  a  pályázati  kiírásban  szereplő  előnyökkel 
rendelkezik. A képviselő-testület tehát a 2008. december 5-i falugyűlésen Fábián Gusztávot 
kívánja meghallgatni. 

Simonné Vitányi Mónika
Köszöni  a  tájékoztatót.  Térjenek  rá  a  napirendi  pontra.  A  napirenddel  kapcsolatban 
hozzászólás valaki részéről? 

Fábián Gusztáv
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Egy kérdése lenne. Az utolsó rubrikában a függő, átfutó, kiegyenlítő kiadások mit takar?

Simonné Vitányi Mónika
Ez olyasmit jelent, hogy ha pl. a költségvetésben vannak a bérek, amiket lehet, hogy előbb ki 
kell  fizetni,  mint  ahogy le  tudnák hívni.  Ezek az  átfutó  kiadások.  Ugyanúgy le  kell  őket 
könyvelni, és így jelennek meg. 

 Fábián Gusztáv
A kiadásoknál  látszik,  hogy amit  Salföld felajánlott  a  körjegyzőség működéséhez  1,35 M 
forintot, nem használták fel. 

Dr. Verbovszki Valéria
Valóban,  ehhez  a  pénzhez  nem  nyúltak,  Salföld  nem  járult  hozzá  a  körjegyzőség 
működéséhez. 

Simonné Vitányi Mónika
Szavazásra teszi fel a körjegyzőség 2008. III.  negyedévi  gazdálkodásáról  szóló beszámoló 
elfogadását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a  körjegyzőség  2008.  III.  negyedévi  gazdálkodásáról  szóló  beszámolót  elfogadja,  és 
meghozza alábbi határozatát: 

83/2008.(XI.24.) Kth. sz.határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
körjegyzőség  III.  negyedévi  gazdálkodásáról  szóló 
beszámolót elfogadja. 

4. Az önkormányzat 2008. III. negyedévi gazdálkodásáról beszámoló
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Az önkormányzat igazgatási tevékenységénél látszik a likvid hitel igénybevétele, 3.543.000 
Ft.  A  teljesítés  3.543.000.  Ez  nem azt  jelenti,  hogy  az  önkormányzatnak  hárommillió-
ötszázezer forintos hitelkerete van, hanem azt, hogy ha ebből a pénzből használnak fel, akkor 
ehhez az összeghez könyvelődik. A telekadóval kapcsolatban szeretné elmondani, hogy ez a 
188.000  Ft  sem  lesz  a  számlájukon,  mivel  a  csatorna  miatt  nem  lehet  építkezni,  ezért 
telekadót sem lehet szedni. Az első félévben ugyan beszedték a telekadót, de ezt vissza kell 
fizetni. Az idegenforgalmi adó tervezett összege 40.000 Ft volt, ebből a teljesítés 18.000 Ft. 
A vendégház bevétele szépen megemelkedett, 400.000,-Ft folyt be. A községgazdálkodásnál 
szerepel  a  felhalmozott  pénzeszköz  átvétel  államháztartáson  belül.  Ezt  a  többfunkciós 
épületre tervezték be, de ez nem teljesült. A badacsonytomaji iskola működési támogatására 
egymillió forintot terveztek, de már egymillió-százötvenezret kifizettek, és úgy tűnik, hogy 
ez csak nőni fog. Ez azért van, mert tavaly az utolsó negyedévet nem fizették ki. Ennyit 
kívánt elmondani, most várja a hozzászólásokat. 

Mátraházi Zsuzsanna
A különféle adók, díjak megnevezés alatt a 140.000 Ft mit fedez?

Dr. Verbovszki Valéria
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Ide tartoznak pl. a szolgáltatási díjak, illetékek.

Simonné Vitányi Mónika
Most erre bővebben nem tud válaszolni, de a képviselő asszony írásban megkapja a választ. 

Mátraházi Zsuzsanna
Jó. A másik dolog, amire fel szeretné hívni a figyelmet, az egy kis elszámolás a képviselői 
tiszteletdíjaknál.  Ő  lemondott  a  tiszteletdíjáról.  Négy  hónap  telt  el  azóta,  szeptemberig. 
Szóval, ha kiszámolják a megtakarítást,  akkor a tiszteletdíjaknál 1.700.000 Ft-nak kellene 
szerepelni, de itt 1.550.000 Ft szerepel. 

Simonné Vitányi Mónika
Erre  a  kérdésre  is  írásban  válaszolnak.  Amit  még  el  szeretne  mondani  az,  hogy  a 
működésképtelen  önkormányzatok  támogatására  kiírt  pályázaton  1,5  M  forintot  nyertek. 
Ennek, valamint  a takarékos gazdálkodásnak köszönhetően likviditási  gonddal eddig nem 
kellett számolni és várhatóan az év utolsó hónapjaiban sem. Szeretné hangsúlyozni, hogy a 
körjegyzőség  költségvetéséhez  sem  kellett  hozzájárulniuk  egy  fillérrel  sem.  Ez  komoly 
megtakarítást jelentett.
Szavazásra teszi fel az önkormányzat 2008. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló beszámoló 
elfogadását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az  önkormányzat  2008.  III.  negyedévi  gazdálkodásáról  szóló  beszámolót  elfogadja,  és 
meghozza alábbi határozatát: 

84/2008.(XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
önkormányzat 2008. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 

5. Az önkormányzat 2009. évi költségvetési koncepciója
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Mindenki  megkapta  az  anyagot,  nagyjából  a  2008.  évet  vették  alapul.  Hozzászólás  az 
anyaggal kapcsolatban? (hozzászólás nincs)
Szavazásra teszi fel az önkormányzat 2009. évi költségvetési koncepciójának elfogadását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 1 tartózkodás 
mellett az önkormányzat 2009. évi költségvetési koncepcióját elfogadja, és meghozza alábbi 
határozatát: 

85/2008.(XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
önkormányzat  2009.  évi  költségvetési  koncepcióját 
elfogadja. 

A  képviselő-testület  utasítja  a  jegyzőt  és  a  polgármestert, 
hogy  a  költségvetési  koncepció  alapján  a  2009.  évi 
költségvetésről  szóló  rendelettervezet  kapcsán  az 
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államháztartásról  szóló  1992.  évi  XXXVIII.  törvény 71.  §-
ában meghatározottak szerint járjon el.

Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: az  államháztartásról  szóló  1992.  évi 
XXXVIII. törvényben meghatározottak szerint.

6. Likvidhitel meghosszabbítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A likvidhitel összegén lehet emelni. Mivel jönnek a pályázatok, ezért szeretné, ha az összeget 
2,5 M forintra emelnék meg. Ez az önkormányzatnak semmi rosszat nem jelent, mert csak 
akkor használnak belőle, ha szükség van rá. Így bátran írhatnák azt, hogy a pályázati önrész 
rendelkezésre áll. Hozzászólás a testület részéről? (Nincs hozzászólás). Megadja a szót Hess 
Silviának.

Hess Silvia
Szokta a jegyzőkönyveket olvasgatni az interneten. Látott olyan szavazást, ahol feltüntették, 
hogy ki hogyan szavazott, de most nem úgy szavaztak, ő viszont szeretné tudni, hogy egyes 
ügyekben  melyik  képviselő,  hogyan  szavazott.  Kérdése,  hogy nem lehetne-e  mindig  név 
szerint szavazni. 

Simonné Vitányi Mónika
Jó ötletnek tartja, általában szokta kérni. Nem tudja, hogy bele lehetne-e venni az SzMSz-be 
azt, hogy mindig név szerint szavazzanak.

Dr. Verbovszki Valéria
Erre nincs lehetőség. 

Mátraházi Zsuzsanna
Véleménye szerint a hozzászólások már előre vetítik azt, hogy ki hogyan szavaz. 

Dr. Verbovszki Valéria
Az SzMSz nem tartalmazza, hogy szavazni kellene arról,  ki akarja a név szerintit és ki nem. 

Simonné Vitányi Mónika
Ezek szerint tehát nem kell szavazni, csak eldöntik, hogy név szerint szavaznak.

Dr. Verbovszki Valéria
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
folyószámla  hitel  további  fenntartását  határozza  el  2,5 millió  forintos  kerettel.  A testület 
felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a hitellel kapcsolatos szerződés aláírására. Felelős: 
polgármester Határidő: azonnal

Mátraházi Zsuzsanna
A hitel most másfél vagy két és fél millió forint?

Fábián Gusztáv
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Most szavaznának arról, hogy két és fél millió forintra emelnék.

Mátraházi Zsuzsanna
A határozatban az szerepel, hogy fenntartja.

Dr. Verbovszki Valéria
A likvid hitelt továbbra is fenntartja a testület, de már 2,5 M forintos kerettel.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslat elfogadását.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

86/2008.(XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
folyószámla  hitel  további  fenntartását  határozza  el  2,5 
millió forintos kerettel. 

A  testület  felhatalmazza  a  polgármestert  és  a  jegyzőt  a 
hitellel kapcsolatos szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal

7. Társulási megállapodás módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika

Simonné Vitányi Mónika
A Kistérség  irodaépületet  vásárolt  Tapolcán,  így  a  társulási  megállapodásban  a  székhely 
Zalahalápról Tapolcára módosulna. 
Név szerinti szavazásra fel a határozati javaslatot. 

Dr. Verbovszki Valéria
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Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

87/2008. (XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2004. 
évi CVII. törvény 1. § (3) bekezdésében foglaltak alapján, 
(9)  bekezdés  b)  pontjában  kapott  felhatalmazás  alapján 
dönt  Tapolca  és  Környéke  Kistérség  Többcélú  Társulás 
társulási  megállapodás  módosításának,  kiegészítésének 
jóváhagyásáról. 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 
Tapolca  és  Környéke  Kistérség  Többcélú  Társulás  tag 
települése a lakosság szolgáltatási színvonalának javítására, 
az  önkormányzatok  kapcsolat-  és  együttműködési 
rendszere  feltételeinek  biztosítására,  a  feladatellátás 
összehangolására törekszik.

A Képviselő-testület a célok elérése érdekében a Tapolca és 
Környéke  Kistérség  Többcélú  Társulás  társulási 
megállapodásának  módosítását,  kiegészítését  –  a 
módosításokkal,  kiegészítésekkel  egységes  szerkezetben 
foglaltan – az előterjesztésnek megfelelően jóváhagyja.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert azzal, hogy 
a szükséges intézkedést tegye meg.

Felelős: polgármester
Határidő: folyamatos

8. Felterjesztés a Magyar Köztársaság Kormányához
      Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A Magyar Önkormányzatok Szövetségétől kaptak levelet, melyet szeretne ismertetni. (a levél 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Azért érdemes ezt a kezdeményezést támogatni, mert ha a 
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DRV-t is privatizálják, úgy járhatnak, mint az EON-nal, hogy sosem lehet elérni őket, a többi 
problémáról nem is beszélve. Hozzászólás? (Hozzászólás nincs)
Név szerinti szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen. 

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

88/2008.(XI.24.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megállapítja,  hogy  a  regionális 
viziközművek  tervezett  összevonása  és  privatizációja  veszélyezteti  az  érintett  települések 
vízellátásának  biztonságát,  ellehetetleníti  az  önkormányzatokat  a  vízellátás  terén  fennálló 
ellátási  kötelezettségének  teljesítésében.  A  helyzetet  tovább  rontja  a  tervezett  viziközmű 
törvény módosításának elhúzódása, ami elbizonytalanítja a vízellátás résztvevőit.

A  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV.  törvény  101.  §.  alapján  Salföld 
Önkormányzat  Képviselő-testülete  felterjesztési  jogával  élve  kéri  a  Magyar  Köztársaság 
Kormányát,  hogy a szükséges  egyeztetések  után  minél  előbb készítse  elő és  terjessze az 
Országgyűlés  elé  az  1995.  évi  LVII.  törvény  „a  vízgazdálkodásról”  módosítását,  olyan 
módon, hogy ne legyen lehetőség a vízellátás egyetlen elemének a privatizációjára sem, ne 
legyen  lehetőség  a  regionális  vízművek  ésszerűtlen  összevonására,  és  biztosítsa  az 
önkormányzatok számára a regionális vízművek tulajdonának térítésmentes megszerzését.

Felelős: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Határidő:  azonnal

9. Karácsonyra készülődés
   Előadó: Simonné Vitány Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Szeretné, ha a karácsonyi ünnepséget december 14-én tartanák meg, ami egy vasárnapi nap. 
Most, hogy az önkormányzat elég nehéz helyzetben van, úgy gondolja, hogy mértéket kellene 
tartani.  A  gyerekek  és  a  nyugdíjasok  továbbra  is  kapjanak  támogatást,  de  az  összeget 
csökkentsék  le,  a  rendezvényre  pedig  ötvenezer  forintot  különítsenek  el.  Érkezett  egy 
megkeresés  Kurcz  Orsolya  részéről,  hogy  a  karácsonyi  készülődés  keretében  filmet 
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vetítenének  le  a  kultúrházban  műsor  gyanánt.  A  kisebb  gyerekek  verset  mondanának, 
valamint Sabján Évát kérné meg, hogy mondjon verset. 

Sabján Éva
Szívesen segít az egész műsorban. Milyen filmről van szó? Mennyi ideig tart?

Simonné Vitányi Mónika
A film címe Karácsonyi  ének.  Szerinte  a műsort  és az evést követné délután öt órakor a 
filmvetítés. Aki akar, itt marad, aki nem, az hazamegy. Nem tudja ugyanis, hogy az idősek 
hajlandóak-e itt ülni és filmet nézni. Kővágóörstől szeretné kölcsönkérni a projektort, amit a 
jó együttműködésnek köszönhetően talán meg is kapnak. 

10. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Simonné Vitányi Mónika
Érkezett  egy levél  az  önkormányzathoz,  amit  szeretne  felolvasni.  (a  levél  a  jegyzőkönyv 
mellékletét  képezi).  Megkérte,  hogy  nézzenek  utána  annak,  hogy  mennyibe  kerülne  az 
ivartalanítás. 2.500 Ft a hím, míg 5.500 Ft a nőstény macska ivartalanítása. A problémát az 
jelenti,  hogy a macskákat  össze kellene fogdosni.  Az is  probléma,  hogy hogyan tudnák a 
lakókat arra kötelezni, hogy ivartalanítsák a macskákat. 

Raffay Béla
Ő a levél alapján úgy véli, hogy akik írták, vállalják azt, hogy elviszik az orvoshoz a macskát.

Simonné Vitányi Mónika
Az is egy érdekes kérdés, hogy honnan tudják, hogy melyik macska kóbor és melyik nem. Mi 
van, ha olyant fognak el, ami valakié. 

Hess Silvia
Salföldön tilos az, hogy az ember mondjuk, 10 macskát tartson?

Simonné Vitányi Mónika
Nem  tilos,  a  kóbor  macskákról  van  szó.  Az  a  baj,  hogy  hiába  ivartalanítják  a  kóbor 
macskákat,  ha  van  olyan  lakos,  aki  nem  hajlandó  a  macskáit  ivartalanítani,  és  az  ötből 
következő évre lesz tíz és így tovább. Folyamatosan pumpálni kellene bele a pénzt. Ezt úgy 
lehetne megoldani, hogy amikor a nyáron a nyaralók is itt vannak, akkor beszélnek a dologról. 
Felhívják a figyelmet arra, hogy ne hagyják itt a macskákat, illetve ivartalanítsák őket. 

Raffay Béla
Csak úgy tudnák igazán kideríteni, hogy melyik macska a kóbor, ha a nem kóbor macskákat  
chippel jelölnék meg. 

Kulcsár Zsuzsanna 
Úgy  emlékszik,  hogy  minden  tavasszal  van  olyan  akció,  hogy  ingyen  ivartalanítják  az 
állatokat. 

Fábián Gusztáv
Tapolcán van egy állatvédő szervezet, ami szintén ingyen vállal műtétet. 
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Simonné Vitányi Mónika
Kéri a képviselő urat, hogy nézzen utána ennek a dolognak. 

Dr. Verbovszki Valéria
Össze lehetne fogni őket, és bevinni egy telepre.

Simonné Vitányi Mónika
De ki fogná őket össze?

Mátraházi Zsuzsanna
Utánanéz a gyepmesternél. 

Simonné Vitányi Mónika
Megbízza Mátraházi Zsuzsannát és Fábián Gusztávot, hogy járjanak utána annak, hogy mit 
lehetne az ügyben tenni.
Ismerteti a Magyar Közút Kht. levelét. (a levél a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
A faluvégi táblára egy 40 km-es táblát helyeznek. Át kellene rakni a másik falujelző táblát a 
major melletti útra, amire szintén felkerül a 40-es tábla, illetve fel kellene tenni rá a Leader-
táblát  is.  Felkéri  Fábián  Gusztávot,  hogy gondoskodjon  arról,  hogy a  táblák  áthelyezése, 
illetve a Leader-tábla kihelyezése megtörténjen. 
Szeretne ismertetni egy cikket az idegenforgalmi adóról. (a cikk a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.)
Azért  tartotta  fontosnak  ezt  felolvasni,  mert  ebből  látszik,  hogy  az  idegenforgalmi  adó 
jelentős, hiszen minden befizetett egy forint után 2 forintot kapnak az államtól. Ezért fontos, 
hogy mindenki ténylegesen befizesse az idegenforgalmi adót. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szeretné,  ha  a  falugyűlés  másik  témája  lenne  tájékoztató  a  körjegyzőségen  kialakult 
helyzetről,  a  bírósági  döntésről.  Másik  javaslata  az,  hogy  próbáljanak  egy  kicsit  békét 
teremteni a faluban, az előbb a szünetben is atrocitás érte,  egy ifjú hölgy fenyegette meg. 
Szeretné, ha ez a jegyzőkönyvben benne lenne. Egy ilyen kis faluban ezt elfogadhatatlannak 
tartja.

Simonné Vitányi Mónika
Megadja a szót Kulcsár Zsuzsannának.

Kulcsár Zsuzsanna
Nem tartja érdekesnek, hogy senkinek nincs ilyen problémája csak a képviselő asszonynak?
Egy kis  faluban az  is  elfogadhatatlan,  hogy „ocsmány”  pletykák  keringenek  mindenkiről, 
olyanok,  amik  képesek  tönkretenni  mások  életét.  Nagyon  sok  olyan  dolgot  hall,  amiről 
pontosan tudja, hogy nem igaz. 

Mátraházi Zsuzsanna elhagyja az ülést. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ehhez  csak  annyit  szeretne  hozzátenni,  hogy  már  az  ő  családját  is  „kikezdték”,  de  a 
polgármesterekét is. Már ott tart a dolog, hogy nem őket mint egyéneket akarják erkölcsileg 
ellehetetleníteni, hanem a családjukat is. Nagyon szeretné, ha ez megszűnne, mert azért lett itt 
körjegyző, hogy elősegítse a falu életét. 
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Raffay Béla 
Sajnos az,  akinek a mondanivalóját  szánta,  elment,  ezért  ezt  elnapolja.  Másik bejelentése, 
hogy  a  sírokról  az  őzek  lelegelték  a  virágokat.  A  lakosok  azt  szeretnék,  ha  kerítést 
csinálnának. Ötleteket várnak arra, hogy milyen módon lehetne ezt olcsón megcsinálni. 

Simonné Vitányi Mónika
Megköszöni a részvételt, és az ülést 18,30-kor bezárja.

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
       polgármester  körjegyző
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